
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets tredje StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Styrelsen har haft en lång diskussion med Ekvivalenten Alpha Heed
om vad som kan göras för att förbättra sektionen med anknytning till
JML-enkäten.

• Somliga styrelsemedlemmar har representerat sektionen på Aaltouni-
versitet i Helsingfors.

• Tre lunchföreläsningar kommer hållas i P4.

• Elin Björklund och Nova Höög har skrivit och klarat krögarprovet.

• En ny budgetpost har skapats för att enklare kunna bokföra evene-
mang som TF-sittningen på ett transparant sätt.

• Inbjudningar till externa gäster till vårbalen har diskuterats.

Resistorns raljeri



Resistorns rotvälska
Då protokollet består av diverse kryptiska förkortningar kan dessa behöva
förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. så kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad från
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
s.g.s. så gott som
s.a.s. så att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
o.k.s. också känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av på grund av



StÖT 3 ELEKTROSEKTIONEN 21 mars

Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 3
tisdagen den 21 mars
u.n.å. 1000011 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas klockan 14:14 av Supraledare Elin Björklund.

1.1 Närvaro
Närvarande vid dagens möte:
Elin Björklund Supraledare tillika ordförande
Milad Javadi Halvledare tillika vice ordförande
Johan Wirén Resistor tillika sekreterare
Julia Gelmanovska SNO
Elias Kollberg AMSe
Patrik Nicolausson Kollektor tillika ekonomiansvarig
Emil Karlsson Källarmästare
Nova Höög Klubbmästare
Johan Höglund Fø F
Alvar Winquist Revisor
Alexander Malmberg Revisor

1.2 Försenad ankomst
Hr Milad Javadi är MIA1 och mötet finner honom sen.

1

1 Justeras:
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1.3 Adjungeringar
Hr Alpha Heed å punkt 4.1. Han meddelar han att han lurade frkn Elin
Björklund att adjungera honom då han vill fortsätta närvara å StÖT.

1.4 Behörigt utlyst
Mötet anses behörigt utlyst.

1.5 Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan fastställs i sin helhet.

1.6 Publicering å webben
Mötet tillåter publicering å webben.

2 Rapporter
2.1 Rapport från Supraledare tillika ordförande
Frkn Björklund låter veta att ett paket som må innehålla profilateraljer å
styrelsen kommer anlända senare i veckan. Hon ska också skriva krögarpro-
vet med frkn Nova Höög om några dagar2. Vidare berättar hon att Svenska
Handelsbanken AB fortsatt är mödosamma och att hon tillsammans med
Kollektorn, hr Patrik Nicolausson ska besöka dem (troligvis för att puckla å
dem). Slutligen kungör frkn att hon representerat Konglig Elektrosektionen
i Finland och att hon faktiskt fortfarande lever (alltså mår hon bra).

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice ordförande
Halvledaren tillika vice ordförande närvarar inte och kan därför inte ge någon
rapport.

2.3 Rapport från Resistor tillika sekreterare
Hr Johan Wirén, som också är Resistor tillika sekreterare tillika MVP of
styrelsen tillika Wurren, rapporterar att han skrivit protokoll, skriver pro-
tokoll och kommer fortsätta skriva protokoll tills de alla blivit skrivna. Han
mår också bra.

2.4 Rapport från SNO
Frkn Julia Gelmanovska har hittat en s.a.s. fejkföreläsare till mottagning
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.). Vidare berättar frkn att hennes nämnd, Elektro-
sektionens studienämnd, bl.a. just nu jobbar med att vektorisera logotypen

2Det visade sig att båda också klarade det.

2 Justeras:
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för studienämnden. Även hon har överlevt representationsvistelsen i Finland
och mår nu bra.

2.5 Rapport från AMSe
Hr Elias Kollberg har återhämtat sig från att ha sett min mustasch.3 Han
har även haft några möten med sin nämnd, och låter sedan utropa att 3
(tre) lunchföreläsningar blir av i P4 (pefyra)4

I vanlig ordning krånglar även det sedermera internationella telefonaktie-
bolaget L M Ericsson (m.a.o., de “ghostar” oss.). Han annonserar inte sin
måendestatus innan ordet passas vidare (men vi tror att han mår bra).

2.6 Rapport från Kollektor tillika ekonomiansvarig
Hr Nicolausson berättar att han varit i Finland och att han mådde bra då
(trots att han inte kunnat hitta västen till fracken). Han rapporterar sedan
att han inte bokfört för sittningen med Teknologföreningen men att han
kommer till varför senare. Han ska även till banken i ett separat ärende till
det tidigare nämnt i punkt 2.1; nämligen ett avtal så att investeringsgrup-
pen ska kunna köpa fonder för sektionen.

Hr Javadi gör entré och konstaterar med stor glädje att det finns morotska-
ka5.

Hr Nicolausson fortsätter efter hr Javadis avbrytande mellanspel med att
bekantgöra mötet med hotbreven som ett visst företag postat till Konglig
Elektrosektionen efter att vi inte betalat deras faktura. Hr Kollektor har
dock hanterat situationen. F.ö. mår hrn något sämre än vanligt eftersom en
tandläkare tidigare under dagen antastat hrns mun.

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice ordförande.
Hr Javadi har beställt en ny sigillstämpel för att kunna posta kongliga brev
till kongliga adresser. Han hoppade även ut ur duschen för ca. 40 minuter
sedan. Detta var alltså ett misslyckande eftersom han egentligen skulle fira
frkn Javadi6 klockan sju (7) å morgonen. Detta hände inte, ty han vaknade
klockan elva (11). Han proklamerar även att han tröttnat å sin egna låt7

men att han ändå mår bra.

Post scriptum: Han ska även ha möte med någon från sektionen för me-
dicinsk teknik för att diskutera medianämnden.

3Så vacker...
4Vad hände här egentligen?
5Frkn Gelmanovska hade baket en mycket kladdig (stackars tangenter) och god mo-

rotskaka.
6Hans mor.
7Hans låt.

3 Justeras:

https://www.youtube.com/watch?v=D8bIocrUVVI&ab_channel=JanneThell
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2.7 Rapport från Källarmästare
Källarmästaren, hr Emil Karlsson s.t.s. uti Borås, konstaterar att han lyc-
kats förflytta problemet med åminnelsefakturor till Kollektorn (se punkt 2.6)
vilket han är mycket nöjd med. Den kungörs även att Källargillet har ge-
nomfört vardaglig verksamhet den senaste tiden och att s.d.h. sektionsmerch
kommer köpas in inom en snar framtid. Jakten å nya projektansvariga för
Källargillet har också börjat. Hrn mår även bra, trots att inte varit i Finland.

2.8 Rapport från Klubbmästare
Frkn Höög gör veterligt (suckandes) att hon haft några pubar och kommer
fortsätta ha (nu ännu mera suckandes) fler pubar. Vårbalen kommer också
hända (nu är nästan hennes huvud å golvet av suckningar) enligt Klubb-
mästaren. Sedermera upplyser hon oss med att den första panthämtningen
gått av stapeln, att det gått bra samt att det egentligen är hr Oscar Lundins
förtjänst. Hon mår inte så bra just nu (trots att hon besökt Finlands hu-
vudstad) eftersom hon m.e.m. inte sovit å tre (3) dygn. Slutligen har hon
noterat att hon har Fx-komplettering dagen efter vi kommer hem från vår
kick-off.

2.9 Rapport från Fø F
Hr Johan Höglund tudelar sin rapport i delrapporter; operativ rapport och
strategisk rapport. Vad gäller det operativa har han gästat å mottagnings-
internat med övriga Fø F, fixat fika till mässan för elektroprojekt 2 (två),
gjort klart schemat för mottagningen, haft samtliga fadderintervjuer (där
de fått mycket feedback från förra mottagningen (en viss emerita höjer ett
(1) ögonbryn)). Strategiskt sett låter han veta att han har haft möte med
motionsgruppen där han bjudit in dem till att deltaga i nästa kanslifrukost,
jobbat å div. presenter samt varit hos sekt-ion frkn Inger Larssons 80-års
kalas.

Frkn Björklund yrkar å att ändra dagordningen så att punkt 4.1 hålls innan
punkt 3.1 vilket mötet godkänner.

4.1 Verksamhetsplan fortsättning
Diskussionerna under den här punkten var till stor del av känslig natur,
vilket medfört att jag endast protokollfört utvalda och generella drag av dis-
kussionerna

Hr Heed, Konglig Elektrosektionens ekvivalent kommer in för att närva-
ra och deltaga i diskussionerna samt att bekanta mötet med statistik och
resultat från JML-enkäten. Ur enkäten framgår det att det finns problem å
sektionen, men att de sällan är av konkret natur. Det mötet diskuterar är
just hur man ska angripa problemet med de okonkreta problemen. Anonyma

4 Justeras:
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enkäter, sektionsmöte och workshops läggs fram som de bästa alternativen.

Mötet diskuterar sedermera vad vi i nuläget kan fastslå som problem och
vad som faktiskt går strukturellt förändra. Många ämnen cirkulerar kring
sektionsmöten där bl.a. kompisval och nepotism nämns och diskuteras.

Ordet positiv särbehandling behandlas där mötet framförallt diskuterar vad
man egentligen ska tolka som positiv särbehandling. Det slås m.e.m. fast
att det blir väldigt svårt att behandla när uttrycket troligtvis tolkas olika
av personer som svarat enkäten och de som ska göra någonting åt det.

3 Beslutsärenden
3.1 Nytt Konto
Hr Kollektor vill skapa en ny budgetpost för sittningen som hölls tillsam-
mans med Teknologföreningen samt dylika evenemang eftersom sådan post
nu inte finns. I nuläget hade man behövt överskrida en annan budgetpost
(som dessutom var högst irrelevant) för att bokföra evenemanget. Om ett
dylikt arrangemang inte kommer hållas under nästkommande år kan man
helt enkelt nollsätta budgetposten och om ett evenemang händer fastän man
egentligen inte budgeterat för det kan i.a.f. Kollektorn bokföra detta å ett
transparant vis.

Hr Nicolausson har dock inte med ett färdigt yrkande i sitt beslutsunder-
lag. Detta leder till många om och men vad gäller namnet å budgetposten
(och om han ens måste ha med ett namn i sitt yrkande?!). Mången person
(särskilt jag själv) höjer rösten mer än nödvändigt och mången person sitter
bara och hysteriskt skrattar ty iakttagelserna de tar in. Till slut kommer ett
färdigt yrkande som alla kan ställa sig bakom.

Mötet bifaller yrkandet om att ett nytt resultatställe med namnet “Exter-
na samarbeten” ska skapas.

4 Diskussionsärenden
4.2 Interna arrangemang
Hr Nicolausson har ännu ett ärende där han vill diskutera vad vi ska göra
med vår budgetpost: “interna arrangemang”. Han föreslår att vi ex.vis an-
vänder den för inköp av presentrelaterade prylar. Mötet går m.e.m. med å
detta.

5 Justeras:
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4.3 Inbjudningar till vårbalen
Hr Javadi har skrivit ett diskussionsärende som handlar om vilka vi vill bju-
da till vårbalen samt hur många platser vi ska ge dem. Frkn Höög avbryter
sedan hr Javadi för att eklatera att hon diskuterat detta lite grann med
styrelsen för Sektionen för medicinsk teknik. Det konstateras vidare att vi
förra året hade 30 externa gäster. Mötet kommer sedermera fram till att vi
ska öka antalet platser för Omega-sektionen i Trondheim, öka antalet plat-
ser för elektroteknologsektionen å Chalmers (träslöjdsskolan i väst). Mötet
ställer sig också tveksam till om vi ska bjuda in SIK, elektro-grannarna i öst
(Helsingfors).

5 Övrigt
5.1 Övriga frågor
5.1.1 Motionsgruppen

Hr Höglund meddelar (om man missade det tidigare) att de kommer gästa
kanslifrukosten.

5.1.2 Data vårbal/jubel

Det konstateras att OSA är väldigt snart, även för jublet som ska äga rum
i höst. Styrelsen måste kvickt köpa platser till framförallt jublet.

5.1.3 MF-vårbal

Medicinska föreningen å Stockholms Universitet ska ha vårbal samma helg
som Lund har sin. Det åminns att man kan deltaga i denna om man så
önskar.

5.1.4 Kick-off planering

Några styrelsemedlemmar har börjat en planering för s.d.h. kick-offen, och
det utfrågas om man vill bidraga med något särskilt.

5.1.5 Återträff i Tolvan

En viss grupp gamlingar som var aktiva i sektionen å 80-talet skulle vilja ha
en återträffsgasque i Tolvan när det passar styrelsen. Mötet går med å att
hålla denna ett visst datum i höst.

5.1.6 Funq-städning

Det åminns om att vi har städansvar i funq jämna veckor.

6 Justeras:
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5.1.7 Epost-mailet

Nya Epost, hr Zeke Lundkvist har skrivit ett mejl där han ber om ett möte
med hr Javadi.

5.2 Nästa StÖT
Mötet beslutar att bestämma detta vid ett senare tillfälle.

7 Justeras:
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5.3 Mötets högtidliga avslutande
StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 17:00 av Supraledare Elin
Björklund.

Vid protokollet Justeras

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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